
 

PROCES VERBAL 

Incheiat astăzi  26.04.2023 
 

        In sedinţa ordinară a Consiliului local al comunei Corneşti , judeţul Dâmboviţa. 
       Sedinţa este deschisă de doamna Elena Chiriță înlocuitor al secretarului general al unităţii 
administrativ teritoriale care arată că membrii Consiliului local au fost convocaţi în sedinţă 
ordinară în conformitate cu prevederile art.134 alin.(1) din OUG.nr.57/2019 prin dispoziţia 
primarului nr.215/20.04.2023 şi a invitației înregistrată cu nr.5352/20.04.2023. 
        In urma  apelului nominal a rezultat că din cei 15 consilieri ce compun consiliul local sunt 
prezenţi un număr de 15 consilieri.  
        Se constată că ședința este legal constituită și este asigurat  cvorumul prevăzut de lege, 
necesar desfășurării acestei .           

                La sedinţă participă: dl.primar Radu STANCU, doamna Elena Chiriță-consilier 
Compartiment financiar contabilitate.  

                Dl. Radu STANCU – primarul comunei Corneşti  judeţul Dâmboviţa , este invitat ca în 
conformitate cu prevederile art.135 alin.(7) din Ordonanța de Urgență   a Guvernului  nr. 
57/2019 Codul administrativ, să supună spre aprobare proiectul  ordinii de zi :     
         1.- Proiect de hotărâre privind indexarea nivelurilor impozitelor şi taxelor locale pentru  
anul fiscal 2024; 
- iniţiator primar Radu STANCU; 
- Aviz consultativ : comisia nr.1,comisia nr.2, comisia nr.3.    

     2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local în trim.II pentru anul  
2023 aprobarea anexei 2 -Lista obiectivelor de investiții pe anul 2023 și a  anexei 3 -Programul 
de investiții publice pe surse de finanțare;       
         3.-Proiect de hotarâre privind modificarea și completarea contractului de delegare a 
gestiunii serviciilor de alimentare cu apă şi de canalizare nr. 16/46300/05.11.2009. 
- iniţiator primar Radu STANCU- Aviz consultativ : comisia nr.1,comisia nr.2.     
        4.- Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii comunei Cornești prin Consiliul local 
Cornești cu județul Dâmbovița  prin Consiliul județean Dâmbovița în cadrul Programului 
Județean de dezvoltare  locală Dâmbovița pentru realizarea investiției ”Modernizare drumuri în 
comuna Cornești județul Dâmbovița”.  - iniţiator primar Radu STANCU  
- Aviz consultativ : comisia nr.1, comisia nr.2, comisia nr.3; 
       Deasemenea domnul primar propune suplimentarea ordinii de zi cu:  

- Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii comunei Cornești prin Consiliul local  
Cornești cu județul Dâmbovița  prin Consiliul județean Dâmbovița în cadrul Programului 
Județean de dezvoltare  locală Dâmbovița pentru realizarea investiției ”AMENAJARE CENTRU 
CIVIC CORNEȘTI COMUNA CORNEȘTI JUDEȚUL DÂMBOVIȚA” ; 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea participării comunei Cornești, judetul Dambovita la  
Programul privind casarea autovehiculelor uzate, derulat în cofinanțare cu Administrația 
Fondului pentru Mediu. 
       Doamna Elena CHIRIȚĂ face cunoscut consiliului local ca sunt îndeplinite condițiile 
prevăzute la art.136 alin.(8) iar proiectele de hotărârii pot fi supuse dezbaterii.   
       Deasemenea se amintește consilierilor locali prevederile art.228 alin.(1) în sensul că sunt 
obligați de a anunța la începutul sedinței consiliului local dacă există un interes personal pe care 
îl au la adoptarea unor hotărârii , anunț care se consemnează în procesul verbal al sedinței.          
        Nu sunt înregistrate anunțuri, astfel că dl.Radu STANCU- primarul comunei , supune la vot 
proiectul ordinii de zi. 
        Metoda de vot este: vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 
        Ca urmare a votului proiectul ordinii de zi a fost aprobat cu unanimitate de voturi inclusiv 
suplimentarea propusă. 
        Dl. Florin GHEORGHE este președinte de sedință ales conform hotărârii nr. 8/28.02.2023. 
        Dl. Florin GHEORGHE este invitat să preia lucrările ședinței. 
       Se dă cuvântul doamnei Elena CHIRIȚĂ spre a  supune la vot procesul verbal al şedinţei 
anterioare în condițiile art.138 alin.(15). 
        Supus la vot procesul verbal al şedinţei anterioare a fost aprobat cu unanimitate de voturi.    
 



 
            
        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea  
rectificării bugetului local în trim.II pentru anul 2023 aprobarea anexei 2 -Lista obiectivelor de 
investiții pe anul 2023 și a  anexei 3 -Programul de investiții publice pe surse de finanțare și se 
dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului și doamnei Elena CHIRIȚĂ. 
       După prezentarea materialului se dă cuvântul pentru a prezenta avizele  comisiilor de 
specialitate, după care se solicită înscrieri la cuvânt. 
        Nu sunt discuții. 
        Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 
        Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
   Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului 
local în trim.II pentru anul 2023 aprobarea anexei 2 -Lista obiectivelor de investiții pe anul 2023  
și a  anexei 3 -Programul de investiții publice pe surse de finanțarea fost aprobat cu 10 voturi  
pentru și 5 abțineri . s-au abținut :dl.Gheorghe IONIȚĂ , dl.Marian PUȚATU, dl.Adrian 
Constabtin ION, dl.Ion BURLACU și  doamna Ioana CRUDU,  proiectul de hotărâre devenind 
hotărârea nr.21/26.04.2023. 
        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind modificarea și 
completarea contractului de delegare a gestiunii serviciilor de alimentare cu apă şi de canalizare 
nr. 16/46300/05.11.2009  și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 
       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 
       Dl.viceprimar -lucrările de racordare pentru canalizare se vor achita de către primărie, nu se 
vor deconta de către RAJA. Lucrările se vor executa de către RAJA. Dacă se vor face extinderi 
de apă se va face tot de primărie. 
       Dl.Primar – arată că RAJA trebuie să susțină c/v branșamentelor fără a se mai solicita c/v 
avize de la RAJA sau alte plăți. 
       Dl.Crăciun- nu este de acord cu dl.vice ca primăria să suporte branșările, RAJA să prezinte 
cum se poate ieși din asociere, ce reprezintă suma care se solicită despăgubiri. 
       Dl.Primar – arată că investiția este făcută de comuna Cornești și nu trebuie să plătim 
investiția către RAJA. In județul Dâmbovița se face canalizare cu POIM însă fiind asocierea cu 
RAJA nu putem solicita fonduri.  
       Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 
       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 
       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
       Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind modificarea și completarea 
contractului de delegare a gestiunii serviciilor de alimentare cu apă şi de canalizare nr. 
16/46300/05.11.2009  a fost aprobat cu unanimitate de  voturi  pentru,  proiectul de hotărâre 
devenind hotărârea nr.22/26.04.2023. 
        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
asocierii comunei Cornești prin Consiliul local Cornești cu județul Dâmbovița  prin Consiliul 
județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de dezvoltare  locală Dâmbovița pentru 
realizarea investiției ”Modernizare drumuri în comuna Cornești județul Dâmbovița”și se dă 
cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 
       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 
       Dl.viceprimar- devizul este întocmit de aceiasi peroană ca pentru asocierea anterioară , la 
cheltuieli neprevăzute fiind trecute alte sume. Consideră ca valoarea ce trebuie alocată de către 
consiliul local este foarte mare, str.Plopului din satul Ibrianu nu este prinsă la asfaltare. 
        Dl.Primar arată că nu sunt două lucrări diferite . 
        Dl.viceprimar –spune că primăria nu poate suporta c/v sumelor din asociere , gradinița 
Cornești nu este teminată și mai sunt și acolo cheltuieli. Solicită finalizarea lucrărilor în ordinea 
începerii acestora. 
       Dl.Primar spune referitor la lucrările de la grădinița Cornești că nu au fost finalizare din 
cauza majorării prețurilor. 
       DL.CRĂCIUN- întreabă de ce drumurile prezentate nu au fost pe Programul Anghel Saligny 
?! 
       Dl.Primar – arată că din 5 lucrări au fost aprobate 3 lucrări. 
 



 
 
       Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 
       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 
       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
       Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii comunei 
Cornești prin Consiliul local Cornești cu județul Dâmbovița  prin Consiliul județean Dâmbovița 
în cadrul Programului Județean de dezvoltare  locală Dâmbovița pentru realizarea investiției 
”Modernizare drumuri în comuna Cornești județul Dâmbovița”a fost respins cu 13 abțineri și 
două voturi pentru, au votat pentru Aurel-Dragoș BADEA și Ion IONESCU . 
        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
asocierii comunei Cornești prin Consiliul local Cornești cu județul Dâmbovița  prin Consiliul 
județean Dâmbovița în cadrul Programului Județean de dezvoltare  locală Dâmbovița pentru 
realizarea investiției ”AMENAJARE CENTRU CIVIC CORNEȘTI COMUNA CORNEȘTI 
JUDEȚUL DÂMBOVIȚA și se dă cuvântul să-l prezinte inițiatorului. 
       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 
       Dl.Gabriel ION – întreabă dacă s-a aprobat intabulare teren centru. 
       Dl.primar – arată că centrul este cadastrat și înregistrat în contabilitate. 
       Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 
       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 
       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
       Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea asocierii comunei 
Cornești prin Consiliul local Cornești cu județul Dâmbovița  prin Consiliul județean Dâmbovița 
în cadrul Programului Județean de dezvoltare  locală Dâmbovița pentru realizarea investiției 
”AMENAJARE CENTRU CIVIC CORNEȘTI COMUNA CORNEȘTI JUDEȚUL 
DÂMBOVIȚA a fost aprobat cu 13   voturi  pentru și două abțineri, s-au abținut doamna Ioana 
CRUDU și dl.Gabriel ION,  proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr.23/26.04.2023. 
        Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
participării comunei Cornești, judetul Dambovita la Programul privind casarea autovehiculelor 
uzate, derulat în cofinanțare cu Administrația Fondului pentru Mediu și se dă cuvântul să-l 
prezinte inițiatorului. 
       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 
       Dl.Aurel-Dragoș BADEA propune ca nr.de autovehiculelor uzate să fie de 40 buc. 
       Dl.Victor DAN propune ca nr.autovehiculelor uzate să fie de 50 buc. 
       Nu mai sunt înscrieri la cuvânt. 
       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 
       Se supune la vot propunerile individual . 
       Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind aprobarea participării 
comunei Cornești, judetul Dambovita la Programul privind casarea autovehiculelor uzate, derulat 
în cofinanțare cu Administrația Fondului pentru Mediu a fost aprobat cu 13   voturi pentru , și 
două abțineri , sau abținut dl.Daniel Cristea și Aurel-Dragoș BADEA   pentru un nr.de 50 
autovehiculelor uzate proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr.24/26.04.2023. 
       Se trece la  punctul  prevăzut pe ordinea de zi: proiect de hotărâre privind indexarea 
nivelurilor impozitelor şi taxelor locale pentru anul fiscal 2024 și se dă cuvântul să-l prezinte 
inițiatorului. 
       După prezentarea materialului se solicită înscrieri la cuvânt. 
       Nu sunt înscrieri la cuvânt. 
       Metoda de vot este :vot individual , deschis prin ridicarea mâinii. 
       Se supune la vot proiectul de hotărâre . 
       Ca urmare a votului se constată că proiectul de hotărâre privind indexarea nivelurilor 
impozitelor şi taxelor locale pentru anul fiscal 2024 a fost aprobat cu unanimitate de  voturi  
pentru,  proiectul de hotărâre devenind hotărârea nr.25/26.04.2023. 
          Ordinea de zi este epuizată dl. președinte de sedință declară lucrările ședintei închise .                        
         Drept pentru care am încheiat prezentul proces verbal.     
               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                               P. SECRETAR GENERAL,                                                                                          
                   Florin GHEORGHE                                                         Elena CHIRIȚĂ 


